
TULEMAS ON UUS KOOL
Hiljuti esmamainimise 750. 

aastapäeva tähistanud Viimsi 
laiendab oma ehitustegevust, 
Viimsi valla ettevõtmisel ra
jatakse eestkätt uusi koolihoo
neid. Töid on alustatud Püün- 
sis. Nüüd sai kaante vahele 
RPI «Eesti Maaehitusprojek- 
tis» koostatud eelprojekt 
Viimsi 9-kl. kooli ehitamiseks.

Väikestel lastel on pikk ja 
liiklusohtlik tee Viimsi nime 
kandvasse uude keskkooli 
mis asub kalurite keskasula 
tagamaadel. Nii sündiski valla 
volikogu initsiatiivil otsus 
väiksema kooli ehitamiseks 
Viimsi lillekasvatajate asula 
keskusesse. Kool ehitatakse 
Aiandi ja Nelgi tee nurgale, 
teede ristmikule, staadion aga 
Nelgi tee äärde.

Projekti autor on viimastel 
aastatel Eestimaal tuntuks 
saanud arhitekt Maire An
nus. Tema looming on ka 
Viimsis 1989. aastal valminud 
3-korruseline 59. korteriga elu
maja. Praegu on tema töödest 
käsil ühe ridaelamu ehitami
ne Viimsi mäele. Et luua 
ümbruskonda sobiv koolihoo
ne, ongi tehtud pakkumine 
Maire Annusele. Nüüd on 
esialgne lahendus valmis ja 
tulevasest koolihoonest ette
kujutus olemas. Hoone projekt 
on vaba vanadest, üleliidulis

t e l  normistampidest ja 
«kramplikust» ehitusstiilist. 
Koolihoone fassaad tundub 
olevat koolile ja lastele sobiv, 
avatud päikesele, merele ja 
pealinna siluetile. Koolihoones
se projekteeritakse kõik vajali
kud õpperuumid ning ruumid 
Õpetajatele. Kool saab ka 
väikse võimla ja ujula.

Vald on teinud pakkumise., 
et ehitustööd võtaks teha 
vastne aktsiaselts «EMU». 
Praegu uuritakse eelprojekti 
ja selgitatakse tööde tehnoloo
giat, eriti välistrasside ra
jamist heakorrastatud üihbru- 
ses. Ehitamist ei saa veel nii
pea alustada, sest projekteeri
jatel on vaja kokku seada 
tööjoonised. See on protsess, 
mis on ehitusähelas kõige ae
ganõudvam. Tõnäoline. et töö
dega on võimalik järgmisel 
aastal alustada.

Kuid praegu on veel prob
leeme, mis vajaksid selgita
mist. Miks on koolihoovist 
väljuv tee suunatud üsna ti
heda liiklusega ristmikule? 
Kas on võimalik vähendada 
liiga suurt puidulkulu (roh
kem kui 1000 tm palki)? Oma 
arvamuse peaksid välja ütle
ma ka tulevased pedagoogid 
nõuab ju haridusreform uusi 
suundi ehitusprojektiga
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